
Vuoden 2020 toimintakertomus Popo ry  

Vuosi 2020 oli poikkeuksellinen monella tapaa. Valitettavan moni tapahtuma jouduttiin 
perumaan ja yhdistyksen kokoukset järjestettiin pääsääntöisesti Teams-verkkotapaamisten 
muodossa. 

Hallituksen yhteisiä tapaamisia (kevät- ja syyskokous mukaan lukien) oli yhteensä yhdeksän. 

Yhdistys haki jälleen myös Rakkaudella Porilaisille -hankerahaa, mutta tällä kertaa emme olleet 
onnekkaiden joukossa.  

Toukokuuhun suunniteltu pyöräilyviikko siirtyi syyskuuhun ja Viikkarin kyläjuhlakin peruttiin 
korona-pandemian vuoksi.  

Kesäkuussa Popolta pyydettiin ehdotuksia kaupungille hankittavien runkolukitustelineiden 
mallista sekä sopivia paikkoja näille. Popo antoi lausunnon sopivasti telinemalleista ja lisäksi 
tiedusteltiin Popon facebook-seuraajilta ehdotuksia telineiden sijoituspaikoiksi. 

Kesällä kävimme myös tutustumassa Pormestarinluodon asukasyhdistyksen 
pyöräpajatoimintaan. Saimme heistä myös popon kannastusjäsenen. 

Miia, Hanna ja Jaakko suunnittelivat aktiivista toimintaa kouluille ympäristöviikkona, mutta 
valitettavasti myös syksyn tapahtumat jouduttiin kaikki perumaan. 

Pyöräilyviikolla oltiin myös mukana pyöräretkien muodossa, mutta valitettavasti Noormarkun 
pyörälenkki jouduttiin perumaan huonon sään vuoksi ja toiselle pyöräretkelle osallistui vain yksi 
henkilö. Kuvasuunnistus sai yhdeksän perhettä innostumaan mukaan. 

Pyörällä töihin tapahtuman postaus sai 350 näyttöä, jossa Miia oli jakamassa banaaneja töihin 
pyöräileville. 

Lokakuussa Porin infrayksikön liikenneinsinööri Eija Riihimäki kertoi infran kuulumisia ja esitteli 
mm. tulevia hankkeita. 

Talvipyöräilykamppiksessa oltiin taas jakamassa pyörävaloja pimeille pyöräilijöille.  
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